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 תודה מראש!!!

 האם הגאולה תגיע בשעה עגולה או במספר עגול...???

... אבל כמדומני שימים לא פשוטים אלו לא 055העגול של גיליון מספר  חלק מהקוראים התעניינו אם תהיה התייחסות למספר
... 055מתאימים ליפיופים ששייכים למספרים עגולים... הדבר היחיד שאני כן יכול להגיד לרגל המספר העגול של גיליון 

גע הזה לא יהיה עגול!! שהקב"ה שומר ומצפה מתי תבא הרגע הגאולה... וברגע שיגיע הרגע של סוף וקץ לכל צרותנו... הר
 11-דקות ו 11בבוקר,  11שיהיה ברור... לא יודע באיזה יום זה יהיה ובאיזו שעה... אבל אני מודיע לך מראש: זה לא יהיה בשעה 

דקות יהיה אפשר להביא את הגאולה נראה לך שהקב"ה יחכה עוד דקה  9-ו 11ולמה לא? כי אם בשעה  זה בטוח שלא!!שניות. 
שזה יהיה "שעה יפה"?? נראה לך??? בשום פנים ואופן לא!!! עקרונית לא!!! פרנציפ לא!!!! היום אם בקולו תשמעו וחצי בשביל 

זה אומר כל יום... כל יום אם רק נתפוס את עצמנו לידיים... אם רק נהיה רציניים ולא נחכה לשעות עגולות ולא נעשה 
יותר ממה שאנחנו רוצים הרי זה יקרה היום!!!! גם אם זה יהיה ביום הכי  חשבונות צדדיים... נבין שה' מחכה להושיע אותנו עוד

 לא מעניין ובשעה הכי לא קשורה... 

הוא אמנם מספר עגול... אבל מספר עגול הוא לא מספר פופולרי כעת... כלל ישראל צריך כעת הרבה  055לכן הגיליון מספר 
 גול.  רחמים ואין לו זמן לחכות לא לשעה עגולה לא למספר ע

--- 

מסר אחד אני אולי כן אפשר לומר לרגל המספר העגול... בשנה האחרונה התחלתי לעשות שטייגן חדש... אם עד עכשיו כתבתי 
עלונים... הרי סו"ס בעקבות הקורונה כידוע כל המרחב הציבורי עבר למרחב הקולי!!! אז ביקשו ממני לדבר... הראשון שביקש 

 רשא"!!! כמדומני זה היה "קול מבי מד

נו... אין לי כזה ניסיון בלדבר... בפרט לא לדבר לקיר... עם כתיבה יש לי ניסיון ותיק... אבל לדבר?? אבל הוא ביקש... ויש פה 
הזדמנות נוספת ואפיק חדש שניתן לעשות בו זיכוי הרבים והרבצת תורה... אז ניסיתי... אני מקליט את עצמי פעם... ועוד 

אז  )מכיר את זה..??(השתתקתי... פתאום לא זכרתי לרגע מה רציתי לומר...  11-הראשונה פתאום בדקה הפעם... ועוד... בפעם 
בפעם השלישית חזרתי בטעות על משפט  )אפשר להשאיר דרשה מתעטשת??(מחקתי הכל... בפעם השניה פתאום עשיתי אפ'צי... 

!!! אין!! לא שייך!!! כבר כמעט התייאשתי והודעתי להם אחד כמה פעמים כי לא מצאתי את המילים... בקיצור: זה לא הלך!!
 ש... שלא זכיתי...  

נזכרתי במשפט מאוד חכם שאמר לי יהודי מבוגר... אם אתה עושה משהו טוב בעבודת ה' בפעם הראשונה...  ואז נזכרתי!!!!!
יהיה  לאלא?? כי בטוח בטוח שזה  ולמה אז לא!!! אין לך מה להיות לחוץ...ואתה לחוץ וחושש שמא זה יהיה לא מוצלח... 

מוצלח... בדיוק בשביל זה יש פעם ראשונה!!! הבנת?? הרי למה אני לחוץ?? כי יש אפשרות שזה יצא מוצלח ויש אפשרות 
מוצלח!!!! אז  לאשלא... ואני לחוץ שזה כן יצא מוצלח... אז בא אותו זקן ומרגיע אותו... זה בסדר...  אני מבטיח לך שזה יהיה 

כי בשביל זה יש פעם ראשונה... בפעם ראשונה זה לא מוצלח... בפעם  ולמה זה יהיה לא מוצלח???מה להיות לחוץ...   אין
השניה זה עדיין לא מוצלח אבל פחות נורא... בפעם השלישית זה נו... ואז עם הזמן זה נהיה באמת מוצלח... בשביל זה הקב"ה 

כלומר: מכאן שדווקא הפעמים וע תשמעו!!!! מכאן שכל ההתחלות קשות... ועתה אם שממכין אותנו מראש בפרשת השבוע: 
הראשונות הן הכי פחות מוצלחות מתמיד!!! ולכן אין מה לחשוש מזה... אל תהיה לחוץ מזה... כי בטוח שזה מה שיהיה!! 

 אמרתי: אם ככה... מצוין... 

בי מדרשא"... וזה באמת לא היה מי יודע מה... ואז בחוסר בטחון עצמי מוצהר השארתי את ההודעה הראשונה בחיי ב"קול 
לאט לאט קבלתי טיפה אומץ... ואז מישהו ביקש ממני למסור חיזוק יומי באיזה קו... ופתחתי עוד קו... והיום אני לא מפסיק 

לדבר  לדבר ולדבר ולטרטר ואיפה שרק מבקשים ממני אני רק לוחץ על הפטיפון ומדבר... ובפעם השלישית שביקשו ממני
ב"קול בי מדרשא" סיפרתי את זה... סיפרתי למאזינים שבפעם הראשונה שדיברתי בקו הזה זה היה הפעם הראשונה שלי 
באופן כללי ובזכותם.. .אני כעת מדבר בפעם השלוש מאות... ואם אתם שמים לב שאני מדבר הרבה יותר טוב... אז זה בזכות 

 ... 055.. אז הנה!!! זה מסר שאני בהחלט יכול להגיד כעת לקראת מספר אלו ששמעו אותי וסבלו ממני בפעם הראשונה.

אל תברר בצורה יסודית איך ומה... ואתה רוצה לסגור את כככל  יש לך רעיון טוב? יוזמה? תתחיל!!!!! אל תחשוב פעמיים...
ה לחוץ שזה יצא מוצלח... אני ו... ואל תהי תקפוץ למים!!!!הפינות עוד לפני שאתה מתחיל למסור את החבורה הראשונה... 

מרגיע אותך מראש שזה בטוח יהיה לא מוצלח... אז מה?!... בשביל זה.. זה פעם ראשונה... ובעזה"ש לאט לאט אתה תתייעל 
ותלמד מטעויות... אל תעשה חשבונות!! יש מין תפיסה מוטעית שאני לא יודע מאיפה היא נלקחה... שאני צריך לכבד... ואם 

ואז נוצר מין תדמית כזו שקשה אח"כ לתקן אותה... אני לא יודע מאיפה לקחתם א מוצלח.. אז אני יוצר לעצמי סטיגמה... אני מתחיל ל
את המשפטים הארוכים האלו??  לא יודע... בפוליטיקה זה לא מפריע... תעקוב פעם... יש המון פוליטיקאים שעשו טעויות טראגיות וזה לא 

ליח בלי שום קשר למה שהיה... רק מי המחושבן הגדול?? אתה.. העובד ה'... שכלל ישראל זקוק לחיזוק הפריע להם אח"כ להתנער ולהצ
ו... שלך... יהודים צמאים לדף היומי שלך... נוער מתמודד משווע לחיבוק שלך... רק אתה עושה לי חשבונות וסוגר לי קצוות... קפוץ למים!!!!! 

על עצמך לעודד אותו ולדחוף אותו ולתת לו רוח גבית בפעמים הראשונות ואז אתה תטול שכר ובמקביל... אתה החבר שלו.. אתה תקבל 
 כנגד ככככולם... כל אלו שאח"כ יהנו לאורו... וזה יהיה בזכות הדחיפה הקריטית של הפעמים הראשונות ודו"ק.
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 (ה ימנית)המשך מעמודהאם אפשר כבר להגיד תודה לה' על החיסונים.. 

זו מבוכה!! אתה לא יודע אם לשמוח או לא. אתה גם לא יודע אם אפשר להודות לה' על החיסון... והאיש משתהא  -המשך
אז מה נעשה?? נחכה...? נשתוק...? נכנס למיטה ותעיר אותי בעוד חודש... ומחריש לדעת ההצליח ה' דרכו אם לא...      

 תגיד לי מה יצא בסוף??

ליהודי יש תמיד תורת חיים... יהודי אף פעם לא מאבד לראש... ליהודי יש תמיד דפוסי התנהגות איך  אז זהו שלא!!!
ם של הר סיני שזכינו לשהות שנה תמימה מתנהלים בכל מצב כמו יהודי... עם ישראל מונים לא רק את המסע המרומ

איתם זה גם אחד ממ"ב  איתם!!!למרגלות הר סיני וללמוד את כל התורה כולה... חוץ מהר סיני יש גם מסע שנקרא 
 מסעות...  ומה זה המסע הזה?? מה היה במסע הזה??? 

ן פניהם מועדות.. מצד אחד זה מסע שהתחיל ונגמר בזה שעם ישראל לא יודעים לא זה מסע שכל כולו מבוכה!!!!
אתה שואל  נו... ו... ומה?? מה עושים במצב הזה???התרחקנו ממצרים... ומצד שני אנחנו חוזרים שוב אחורה למצרים... 

 מה עושים?? 

במסע הקודם היינו בסוכות!!! ומה היה שם במסע של סוכות??  פתאום עמוד הענן עצר אי שם  -בשביל זה רק אתמול
לא משה רבינו אמר לנו שכעת ה' החליט שחונים פה!!!! שאלנו את משה: לכמה זמן?? ליומיים?? שלושה? בשומקום... ו

גם רגע... אולי רק לחצי שעה?  גם לא יודע!!! רק ה' יודע... רק ה' מחליט...אולי שנה??  לא יודע...אולי לחודש..?  יודע...
  עכב פה!!!!יכול להיות... רק ה' יודע... רק ה' יחליט כמה זמן נת

תבין אותנו משה... אנחנו לא סתם שואלים... אנחנו בסה"כ רוצים לדעת איך להתארגן... האם לפתוח את החבילות או לא.. 
האם להוציא את הארונות מההובלה ולקבע אותם??  או להשאיר מפורק...?? ו... ומשה רבינו לא יודע לענות... הכל תלוי 

 בעמוד הענן... 

 עשינו שמה ב"סוכות"?? נו... ומה בסוף

החלטנו שהיות ואנחנו הכלה של ה'... וזכרתי לך חסד נעורייך אהבת כלולותייך... אז החלטנו שבעצם מה זה משנה כמה 
לחצי שעה... פרסנו מפה  ---זמן... גם אם ה' רוצה שנהיה פה רק חצי שעה!!! אנחנו צריכים להתמקם פה לגמרי!!! לגמרי

נו... טיפחנו... כן כן... אנחנו לוקחים בחשבון שכל החניה הזו היא ליממה אחת בלבד ואולי אפילו לבנה... קישטנו... השקע
שמלת כלה יכולה בשקט לעלות שבעת אלפים שקל ללילה אחד... כשרוצים להפוך כיתת לימוד לחדר  אז מה!!!פחות... 

חצי שעה הזו... אז הנה... בשביל החתן שלנו יחוד של חתונת קורונה מזמינים "חברת הפקה" ועובדים קשה מאוד בשביל ה
שווה שנשקיע בשבילו את כל הנשמה להכין פה בית הכי מטופח גם אם זה ללילה אחד... וזה מה  -אבא שבשמים

 שעשינו... פרקנו את כל החבילות... הנחנו כל דבר במקום... עשינו עיצובים... קישטנו את הבית... עשינו אוירה טובה... 

אם  "כל שבעת ימים אדם עושה סוכתו קבע וביתו עראי...מים יגידו וזו בדיוק ההלכה שאנחנו מקיימים לדורות בקיצור: י
ה' רוצה כעת סוכה... אז גם אם זה חדר יחוד של חצי שעה.. מצידנו זה דבר הכי קבוע והכי מושקע שיכול להיות... עכ"פ 

נו פה?? אז הנה!!! אנחנו איתך פה... לא מעניין אותנו מה קורה באותו לילה התייחדו עם ה'!! אמרנו לה': אתה רוצה אות
 בעוד חצי שעה... בשבילנו החצי שעה הזו שווה את כל החיים!!!! 

ובאמת למחרת נעלה הענן... ולא היינו מופתעים... קמנו והתקפלנו... קיפלנו את כל הציוד... והנה היום שוב חנינו  
 )בטח.. אם איתם זה מסע אחר... זה מוכרח להיות משהו מסוג אחר(פקות ובפרפורי בטן מה ולאן... באיתם... והפעם!!! זה מלווה גם בס

אבל בסיידר... אם אתמול למדנו לשמוח עם ה' ולהיות איתו לגמרי לגמרי גם אם זה יהיה חצי שעה!! אם אתמול למדנו 
ואמנם אנחנו לא יודעים מה העתיד טומן בחובו... להעריך לילה אחד של מפגש עם ה'... אז הנה... עכשיו אנחנו באיתם... 

ויש כל מיני פרפורי בטן... אנחנו רואים את הצריחים של המסגדים של קהיר ושל הפירמידות מול העיניים וזה לא מוסיף 
.. עוד לנו מצב רוח... אבל מה זה משנה... כעת יש לנו עוד לילה עם הקב"ה... עוד מפגש של חסד נעורייך אהבת כלולותייך.

הזדמנות להפגין נאמנות של "לכתך אחרי במדבר בארץ לא זרועה"!!! אז אנחנו שמים את כל הדאגות בצד... כי זה לא 
רלוונטי כעת... זה לא משנה מה יהיה מחר... היום אנחנו שוב בחתונה עם ה'!!! שוב בחדר יחוד! שוב שמלת כלה של 

אנחנו זוכים לעסוק בתורה ולהתבטא לפניו יתברך... הלוואי ונזכה גם מחר... ציצית... שוב טבעת נישואין של תפילין... שוב 
 אבל גם אם לא... היום אנחנו זוכים ובשבילנו זה הכל...

--- 

זה בדיוק מה שמוטל עלינו גם בימים אלו... להגיד כעת תודה לה' שאנחנו ב"ה מאחורי הקורונה?? לא!!! כעת אי אפשר 
בחיים: אף פעם אל תגיד תודה על משהו לא סופי... אם אתה "בונה" על חיסון... אתה תולה בו להגיד כזה דבר!!! תדע כלל 

תקוות... והוא עדיין לא הוכיח את עצמו... תאר לעצמך שאתה אומר תודה וזה חלילה לא עובד?? אז מה... אתה תגיד 
 לרבש"ע... הקש ביטול...?? אתה תבקש את התודה רבה בחזרה?? 

ה נאמר: והאיש משתהא לה מחריש לדעת ההצליח ה' דרכו אם לא... אסור להגיד תודה שאח"כ עלולה חלילה!!! על ז
 להתפרש כחירוף... אז מה כן??? איזה תודה כן אפשר לומר??

רבש"ע... אני לא יודע מה יהיה... אני לא תולה את התודה שלי במבחן  נקדמה??פניו בתודה!!!! מה פירוש  נקדמה
דים אותך ומודה לך כבר עכשיו על כל תוצאה!! אני איתך רבש"ע... אני איתך בכל מצב... אני כעת בחדר תוצאה... אני מק

יחוד איתך יתברך ואני כעת לגמרי לגמרי איתך יתברך ומודה לך יתברך על כל רגע שיש לי אפשרות ללכת אחריך!!! אני 
 י ולא תאכזב אותי... לא!!!אומר לך תודה לא בגלל שאני מאוד מקווה שאתה תעמוד בציפיות של

 אני אומר לך תודה ממקום של "חסד נעורייך אהבת כלולותייך..." אני איתך בכל מצב... 
כזו תודה אפשר ורצוי לומר... ולתודה הזו הקב"ה מחכה אלפי שנים... זה בסדר... הקב"ה יודע טוב מאוד את 

מיינים... אבל הוא פונה לכנסת ישראל ושואל: הקשיים שלנו... והוא כואב איתנו הרבה יותר ממה שאנחנו מד
.. כמו שהסכמת ללכת הקורונה.האם את מוכנה ללכת איתי בכל מצב??? האם את מוכנה ללכת איתי בימי 

כימי צאתך מארץ מצרים?? האם את מוכנה ללכת אחרי בכל מצב... גם בארץ לא זרועה?? או  -איתי אז
בש"ע... מה קורה?? למה אתה לא עומד בלוח זמנים שלנו?? למה שאתם עומדים עם יד על הדופק... נו... ר

אתה לא עומד בדרישות?? ככה לא מתנהגת כלה בכלולותיה!!! אבא שבשמים מחכה לכלה שמקדמת אותו 
בתודה... עוצמת עיניים ואומרת: אני אחריך בכל מצב.. גם בארץ לא זרועה... לכו נרננה לה' נריעה לצור ישענו 

 .ודה בזמירות נריע לו... אל תקשו לבבכם כמריבה וגו'נקדמה פניו בת

סק העו "וימאן"את הספר  ניתן לקנות

ונותן כח  הקשורים לימי השובבי"ם בעניינים
ותעצומות להתמודד בענייני קדושה ושמירת 

ניתן לקנות במוקדי ההפצה של גיליון העיניים 
 זה ובישיבות הקדושות, 

2003867250      2046448850 

כמו כן ניתן להשיג שם את הספרים "אהבתי", 
 "ואהבת".

 200-3867250רור הנקודה הקרובה אליך: ילב

--- 

 איך שורדים את התקופה הזו???

כידוע: אצל יהודי יש מ"ב מסעות... כבר נכתב בגיליון 
זה לא פעם שהמ"ב מסעות זה לא רשימת תחנות 
מקריות של האוטובוס המאסף של דור דעה... מ"ב 
מסעות זה משהו מובנה!!! לכל תחנה בחיים יש 
שליחות ומסע משלה... את המסע מהמ"ב מסעות 

אם נרצה להצביע באיזה מסע ממ"ב מסעות   שלה...
אם  אנחנו נמצאים בימים אלו... מה אתה אומר?? 

תשאל אותי... אני חושב שאנחנו נמצאים כעת 
איתם זה היה מסע שכבר פגשנו אותו  "איתם"!!!ב

בשבוע שעבר... שעם ישראל כבר יוצאים ממצרים... 
"ויסעו מסוכות ויחנו באיתם בקצה המדבר" כבר 

ם אור בקצה המנהרה.. יש חיסונים.. אנחנו כבר רואי
ויחנו  וישובומתחילים להתרחק ממצרים ופתאום: "

לפני פי החירות"!!! חוזרים אחורה!!! וכעת אנחנו 
פתאום לא פה ולא שם.. לא ברור באיזה מצב אנחנו 
נמצאים... מצד אחד אנחנו כבר מחוץ למצרים.. יש 

ם ומתחסנים ויש חיסונים... יש כבר מיליונים שהולכי
תקווה... מצד שני אנחנו גם עם הפנים אחורה לכיוון 
מצרים... יש המון חולים במצב קשה ומדאיג... הרבה 
אבדות בנפש... אחוז מאומתים שמתקשה להתייצב 

ואמר פרעה לבני ישראל למרות סגר של חודש ימים...  
   זו התחושה!נבוכים הם בארץ סגר עליהם המדבר!! 

 לא פה ולא שם.  !מ ב ו כ ה ! 

)שמסתמא אין צורך אני רוצה לחדד את גודל המבוכה 

: מצד אחד יש ביהדות מושג של להסביר יותר מידי(
ישועה נקודתית... כמו שכל בצורת קשה שהייתה 

"ויקנא ה' לארצו ויחמול לישראל הסתיימה יום אחד ב
וכמו שכל רעב הסתיים בסופו של דבר ב"כי  על עמו.."

מו לתת להם לחם..." אז גם כאן... כולנו פקד ה' את ע
)אז נכון  ה' פקד את עמו לתת להם חיסון...תקווה ש

שהיינו יותר שמחים שהקורונה תסתיים במשיח ובאור חדש על ציון 
תאיר... אז מה נעשה שגרם החטא... וכמו שבסוף גלות בבל... היות 

את וגרם החטא אז הישועה לא באה באותות ומופתים אלא ה' שלח 
עכ"פ גם אם יש פה אכזבה  אז כעת ה' שלח את פייזר...כורש... 

שהיינו רוצים כבר משיח... אבל עדיין!! אי אפשר להתעלם 
מהישועה והבשורה שפקד ה' את עמו וצריך להודות לה' על זה 

אבל מצד שני!!!   ולשמוח עם זה... זו הסתכלות מצד אחד..( 
" סו"ס יש אי אפשר להתעלם מה"נבוכים הם בארץ...

קצת פרפורי בטן ותחושות עמומות ואפילו קצת 
רמזים... ש... ש... לך תדע האם הגיע הסוף... מה 
שבטוח התחושה היא ש"ישובו ויחנו לפני פי 

)אל תשכח שעד קריעת ים סוף עם ישראל חשבו החירות..." 

מצד  וזו התחושה כעת!!!! שהם אמורים לחזור למצרים...(
ר בקצה המנהרה.. ומצד שני אחד יש תחושה של או

)בא נגיד ככה: יש מישהו שיכול לצפות לי מה אי אפשר לדעת... 
הולך להיות בפסח הקרוב??? האם אנחנו בסוף עידן קורונה או... 
או...?  את הצד השני אני לא צריך להגיד... את התחזיות הפסימיות 

 כולם יודעים להגיד...(

 .ה שמאלית...ההמשך בעמוד

 

 



 

  

 ???האם זו בושה להיות סקרן

ארך לי עד שהבנתי  זמן נעים לי לספר... הרבהלא 
 אני טיפוס סקרן!!!ובכן: ... שלא צריך להתבייש בזה

... שלא פעם קרה... ש מה זה אומר?? זה אומר... שש
עם פיג'מה...  הייתי כבר במיטהש ..אחד בלילהשב

של מכבי אש  מהבהבים ופתאום אני רואה אורות
אדון אז נדברו לא נעים להודות... אבל ו ..ותומשטר

 תלבשהנק מהמיטה... יתגבר כארי... זה בבת אחת
לך לבדוק מה... מה בזריזות ושעט במדרגות וה

 העניינים... מה קרה... 

לי איזושהי אפודה של הצלה..  היתהאז בשלמא אם 
 שלא!!! דא עקא להציל נפשות... נו.. הוזעקתי לכאן 

אני מגיע רק בגלל סיבה  (למדוד חום... אני בקושי יודע)
מעניין אותי מה  סקרן!!! נקודה!!! פשוט אניאחת... 

ם תוואיך חילצו א זה קרה... באיזה קומה ..פה קרה
הייתי יוצא הייתי מתבייש בזה...  עוד בהתחלה בסוף...

... מקומטועם פרצוף  עם יד תחובה בפנים מהבית עם ספר ביד

אבל  (הלכתית שהגעתי פה להכריע.. כאילו יש פה איזה שאלה
... רגע רגע ...הזמן ישבתי עם עצמי וחשבתי עם

אלא  לא!!!! לא רק שלא!!סקרנות זה דבר שלילי??? 
 לגמרי!!! !!! חיוביאדרבה... סקרנות זה דבר חיובי

אני סקרן!!    תבייש בזה?צריך לה אז למה אני נו...
  נקודה!!!

 כן... בזה...אתה יודע מה?? אני אפילו מתגאה 
שהולך  אני חושב שבן אדם אדיש ומיובש אדרבה...

 ברחוב ורואה סירנות מכל הכיוונים ואנשים רצים
לך לידם באדישות זה לקות והוא מה ..בפאניקה

)אני כמובן לא מדבר על חיות...  זה חוסר ...תקשורתית

מי שעושה את זה ממקום של התגברות אצילית של שמירת 
י ביטול תורה... אני מדבר על מי שאין לו בכלל או משיקול עיניים

קטלא לא " זה אוליעירנות...  אדם חסר (ניסיון...
" אני לא צריך להתבייש ...." אבל "קטלא פלגאכולא

 חיוני!!! עם חושים חדים בזה שאני חי!!!!
עד כאן זה בסדר...   אני סקרן!!! נקודה!!! ...ועירניים

 אני כבר לא מתבייש בזה...

---  

הסיפור הבא הוא קצת  כעת נעבור לסיפור הבא...
בתקופה האחרונה הייתי צריך לקנות  יותר מביש...

גם  חוץ מזהכמה רהיטים... וכידוע... הכל סגור... ו
יד שתים  "יד שתים"!!!יקר... וכידוע: יש מה שנקרא 

בחצי מחיר  כזה שאפשר להשיג דבריםזה אתר 
ז צריך א רירה...ו פחות... טוב... אין בואולי אפיל

מחשב עם  צריך... הלכתי לחבר שלי שיש לו
סימה הכי טובה שיש!!! אינטרנט כמובן חסום בח

 :יד שתים..."לשבת קצת על  שאני צריך אמרתי לו
   תשב כמה שצריך..בשמחה רבה... 

יש  כנס לאתר המכירות של יד שתים..אני פותח... נ
י שם תפריט מאוד ארוך מה אני רוצה... אז אנ

 מחפש רהיטים... שלחן.. ומיטה... 

חירים... רשמתי לעצמי כמה מ ראיתי... רשמתי
וזהו... כעת אפשרויות רלוונטיות וכמה מספרי פלא' 

 אפשר לצאת מהאתר ולסגור את המחשב... אני
חזרתי לתפריט הראשי של  מתחיל לצאת.. כבר

בתפריט שיש  פתאום אני רואה !!!המכירות... ואז
 אוה... חיות מחמד!!!!! פשרות לקנותב"יד שתים" א

אני חחחחייב לראות... פתחתי... ... איזה מעניין

תוכים,  כלבים,אוה... נפתח לפני רשימה ארוכה... 
אוגרים... אוה...  חמורים, סוסי פוני, חתולים, יונים,

יש לי סקרנות... אני חייב לדעת  ...זה איזה מעניין
מה לבחור...   כמה עולה חיית מחמד... רגע... אבל

כלבים?? לא!!! אני לא אוהב כלבים... מספיק ננשכתי 
מטמא )פעמיים... אוגרים?? איכס... טומאת שרץ... 

הצדן והחובל בהם חייב... עורו מטמא כבשרו אתיין  כחרדל...

אוהו...  חמורים?? עזוב...  לפלוגתא דרבי יוחנן בן נורי ורבנן(
 דווקא זה ליםחתו בא נכנס לחתולים... חתולים!!!!

אמכור את כל החתולים שיש לי מתחת ... אם )לך תדע מעניין...

 את פתחתי (זה יד ראשונה...ש בפרט בית אני יכול להתעשר...ה
אני בההלם... איזה מבחר אדיר...  ם... אוה...חתוליה

י ואנ כזה ומסוג כזה... מסוג חתול חתול מנומר...
ניין!!!! מה מעעם פה פעור...  החתולים יושב שם מול

 אגב:) שנכון נכון!!! זה פשוט מעניין!! תעשה משהו...

צריך משהו  בדיוק תוך כדי שאני יושב שם... חבר שלי היה
תנחש מה עשיתי???  ...והוא התחיל להתקרב אלי "באזור..."

התנועה של ההטיה הזו...  ...מוכרתהכ"כ  עשיתי את התנועה
מה אני מסתכל עכשיו... רק זה חסר לי... שהוא יראה על  בטח!!!

רק זה חסר לי... חבר שלי הוא אחד מקוראי עלון אז נדברו...  תבין:
שחבר שלי יראה שכבוד קדושת אז נדברו תקוע פה כבר חצי שעה 

לאחר ארבעים דקות  בקיצור: (חתולים... מחירי עם
דקות  שבעשרסיימתי את הישיבה מול המחשב 

... ליש הראשונות כבר מצאתי את השלחן והמיטה
דקות התבזבזו לי... על מה??? על מחירי  53ואילו עוד 

כן... זה     וחמורים... ו... ובסוף גם של אוגרים חתולים
צריך יעוץ ברכישת חתולים... יכול כעת מי ש)מעשה שהיה... 

ני בן תורה שמבין עניין סו"ס א לפנות אלי... אני כבר מבין בזה...

 שים לב: כעת את השוק( רמהר... הספיק לי חצי שעה להכי
לצאת בפיג'מה מקודם סיפרתי לך על הסקרנות שלי 

להתבייש בזה... שאין מה  וסיכמנובאמצע הלילה... 
ה מה את  נו... ועכשיו??? !!!!סקרנות זה דבר חיובי

 שלי שיצר הסקרנות אומר על הסיפור הזה?? הפעם
שעה מהחיים שלי על... לקח אותי לשרוף חצי  כבר
על חתולים!!! האם כאן כבר יש מה מה??  על

להתבייש?? תכל'ס... לספר את זה באז נדברו או לא 
 נו... מה אתה אומר??? או לא?? 355-לכבוד גיליון ה

שבמאמץ כביר אני מתגבר על  תתפלא לשמוע!!! אז
חוסר הנעימות ואני מתעקש להמשיך לטעון שגם 
בזה אין מה להתבייש... )לא משנה שאני נורא 

...( ולמה?? כי שוב... יש לי יצר סקרנות!!!! מתבייש
 וכפי שסיכמנו סקרנות זה יצר נורמלי... יצר חיובי...

ובדיוק היה שם משהו מאוד  ואם ישבתי מול מחשב
אז יצר הסקרנות   ...מעניין עם חתולים וסוסי פוני

שלי לקח אותי לראות מה מחירי החתולים... מה יש... 
אתה רוצה  יה סקרן???מה... אתה רוצה שאני לא אה

שלא תבין: אם היה מדובר )להרוג לי את הסקרנות?? 

....  ומי שנכשל זה ביזי ביזיונות  דברים אסורים... אז אסור!!!ב
"שויתי לדמך תרתי מעי, עיין קידושין פא. אני מדבר על דבר 

ולכן אני מתעקש לטעון  הרשות שיש בו מן הסקרנות...(
חצי שעה... אליבא שלמרות שאני נורא מתבייש ב

 דאמת אין מה להתבייש...

מה אני מאוד מאוד מאוד מאתה יודע  אז מה כן??? 
 מתבייש??? 

 ...בבית חופשי מתבייש להחזיק אינטרנט נורא אני
 זהסיכמנו שכי היות ואני סקרן... ו אתה יודע למה?? 

 נורמלי להיות סקרן!!! אז אם יהיה לי אינטרנט הרי
עות היא שאדון אז נדברו בבית... המשמ משוחרר

אתה מבין לבד ו... ו... ו)יושב כל היום על חתולים ואוגרים 

ולכן... מהסיבה הזו אני נורא  ..(עדינותהכי  הדוגמאותזה ש
  מתבייש להחזיק אינטרנט בבית...

  אני אסביר:  הבנת מה אמרתי פה??

שאלתי אותו ... שלי מחזיק בבית שלו אינטרנטחבר 
אתה לא מתבייש  עושה את זה?? איך אתה :בכנות

... להחזיק אינטרנט?? הרי אם אתה מחזיק אינטרנט
  אני הרי יודע מה אתה עושה שם כל היום...??

?? הוא ענה לי את התשובה מה הוא ענה לינו... 
 ם:שכככככולם עוני

נראה לך שאני  זה לא מעניין אותי!!!מה פתאום... 
פ ועל ילד קטן שמבזבז את הזמן שלו על הוואצ

אני צריך עסוק!! רציני! אני  אני בן אדם קליפים??
כשאני פותח  ...נחוצים דברים את האינטרנט בשביל

שלא לאתרים  אף פעם לא נכנסאני  הרשת את
... אני אף פעם לא פותח תכנים שלא נחוצים

  מה אתה שומע פה בתשובה הזו???לי... אקשורים 

ה בן אני שומע פ חסימה רגשית!!!אני שומע פה 
 אדם שמתבייש להודות בטבעים הנורמליים

לך יצר גם ה' נתן לי ו שה' נתן לו... והבריאים
סקרנות!! היצר הזה הוא היצר הכי נפלא בעולם!!! 

ן מע"ג ואני אדון אז נדברו לא מתבייש להודות כא
אני סקרן!!! ולכן אם תתן לי כעת לראות  במה זו...

דכונים שוטפים כל מיני הודעות מעניינות וכל מיני ע
אני אשב על זה יומם ולילה כי אני בן אדם בריא 
בנפשי!! החושים שלי עירניים!! יש לי סקרנות הכי 

 נורמלית בעולם שאני מודע לה!!!! 

היות ואני מודע לטבע  וכעת שים לב מה קרה פה!!!!
מתבייש להחזיק  לכן אני מאוד הסקרנות שלי

היה לי את מה יקרה אם י כי אני יודעאינטרנט... 
זה... אני יודע שאני כל היום אשב עם החתולים ועם 

שיש לו חסימה  ... בגללחבר שלי ואילו החמורים...
הוא לא מוכן להודות ביצר הסקרנות  לכןרגשית... ו

 לאהוא ש... ש... ש... ש  !!! מה יצא מזה???לכןשלו... 
 לי כי... כי... כי מה יש מתבייש להחזיק אינטרנט...

אתרים  כל מיניגולש ב ש??? מה... אנילהתביי
שטותיים?? מה... אני סקרן?? מה... אני כמו אדון אז 

שמבזבז את הזמן שלו מול  המשועמם הזה נדברו
 מחירי חתולים??  

 קלטת את ההפוך על הפוך שיש פה???

 להחזיק אינטרנט!! למה?? מתבייש אז נדברואדון 
היות ואני דות בטבעים שלי... להו לא מתביישכי אני 

יודע שאני סקרן... לכן אני לא יכול לאפשר לעצמי 
לשבת כל היום מול החתולים... ולכן אני בורח 

לא ואם אתה חבר שלי!!!! אם אתה  מהרשת...
להחזיק אינטרנט... למה אתה לא  מתבייש

מתבייש??? כי יש לך חסימה רגשית!!! אתה 
להודות בתכונה הכי בריאה שה' נתן לך!!!  מתבייש

 שלך נורמליהאתה לא מודה ביצר הסקרנות 
ולכן ראש שמסתקרן מכל דבר מעניין שמראים לך... 

קטן... אתה מחזיק את המכשיר הזה ואתה לא!!!! 
לא עושה שום דבר איתו.. רק שולח קבצים ועושה 

 ומסדיר ענייני תשלום...  העברות בנקאיות

חבל!!!! למה?? למה אתה מתבייש להודות בתכונות 
 ליות שלך??הנורמ
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 אין מה להתבייש בזה!!! אדרבה... אני גאה בזה!!!
... פה!!! בגיליון אני פה משמש כדוגמא אישית

עומד אדון אז נדברו קבל עם ועדה  355מספר 
ומכריז את סוד ההצלחה של גיליון אז נדברו... 

אני מודה ומתוודה... אני בן אדם ו סקרנות!!!!!
מול יד שתים...  ... וברגע שישבתיוגם עסוק רציני

 ואוגרים ופרסומות של ופל בלגי חתולים שם והיו
למה? כי שכחת?? אני  נתקעתי שם חצי שעה...

כותב את העלון אז נדברו?? מאיפה יש לי מושגים 
יש  !!!סקרנותדשים ובטהרות ו... ובאז נדברו?? בק

חיובית שהופנתה למקומות הנכונים!! לי סקרנות 
ני לא מעיז להחזיק ובדיוק מהסיבה הזו!!!! א

אינטרנט בבית... כי... כי היות ויש לי יצר סקרנות 
אז  ואני יודע להעריך אותו... כ"כ בריא וכ"כ חיוני

אני  על חתולים... חבל לי לבזבז את הסקרנות הזו
 על ההגה הזה... אני רוצה לקבוע חזק לשלוט רוצה

 ... את הסקרנות הזו ולאן לא לשגר להחליט לאןו

---   

שאני עוד  .. ומה התוצאה הכי אבסורדית??ו.
כי  החסום !! אני פהמכל הסיפור הזה יצאתי קטן

לי חסימה במחשב ואני לא יכול לעשות מה  יש
והמצומצם שלא  פה המנותק אני !!!שאני רוצה

 מבין עניין... 

לא אני החסום!! אלא אתה... אתה  ידידי היקר:
 אין לי-שבדל ביני לבינך כל ההחסום רגשית!!! 

... אני מכיר את את החסימה הרגשית שיש לך
אני גאה הנפש שלי... מודע ליכולות שלה וממילא 

די להיות חסום  שולט עליה!!!!  גם לומר שאני
אמרת לי פעם???  אתה בעצמך איך רגשית!!!

של הרבנים!!! אז זהו...  תמהחסימונמאס לי 
מהחסימה הרגשית שלך...  נמאס לשנינו

ק לברוח מהתכונות שלך... תשתחרר... תפסי
הנה... תלמד ממני... אני עמדתי פה כמו גבר 
אמיתי והודיתי בפה מלא!!! שיש לי ב"ה 

וכשהיה לי אינטרנט פתוח )חסום(  סקרנות...
מחירי חתולים... נו... משהו קרה לי ב נתקעתי

שהודיתי בתכונה הזו?? יהיו אנשים שיפסיקו 
דווקא  אדרבה... לקרא אז נדברו בגלל זה???

אלי עוד יותר  בזכות זה לקחתי את המושכות
רק  חזק... כי זיהיתי פה תכונה עוצמתית שאם אני

 אני יכול להגיע אקח אותה לאן שחשוב לי להגיע
 זה הכל... רחוק... איתה

אגב: שלא יהיה טעויות... יש לי מייל... ולצערי יש 
 )בגלל הפצת הגיליון...(לי גם גישה חלקית לאינטרנט 

ל לכה"פ זה בשליטה!!! יש פה בן אדם שמודע אב
לתכונות שלו ולכן אני שולל מעצמי גישה לדברים 
שעלולים לשרוף לי זמן על כלום... כמדומני שזה 
א' וב' של מודעות עצמית... זה הרבה הרבה לפני 

)אגב: שיקולים רוחניים של פגעי הטכנולוגיה... 

על יוזמה מפרסמים עושי מצוה... שמעתי בהזדמנות הזו 
מבורכת בק"ק אופקים, שהקימו שם שירות חינמי, שמי 
שקיבל ע"ע שלא להחזיק אינטרנט, וצריך לשלוח טפסים או 
לקבל איזה הצעת מחיר בפקס, יושבת מזכירה שהנהלת 
החידר או המוסדות משלמים לה, לעשות את כל הפעולות 
במחשב בשבילם... זה רעיון כביר!!! מדובר במימון מאוד 

י בשביל קהילה או מוסד שהחסכון שזה מביא לעוד מזער
משפחה שזה יעזור לה לא להכניס אינטרנט הבייתה... ולשרוף 
אינספור שעות מול החתולים שלי... זה לאין ערוך!!! זה ממש 
מצוה הבאה לידך... צריך לחפש מתנדבים לזה... ולהריץ את 
 הרעיון  הזה בכל קהילה ובכל מוסד חינוכי שדורש ניתוק

מאינטרנט... שיהיה לו מה להציע באופן חילופי... הנה... קבלת 

רעיון לחיזוק מעשי ותיקון פרצה מידית לישועת עם ישראל 
  בתקופה קשה זו(

--- 

 יפרתי איזה מחדליםס את עצמי... עד עכשיו שרפתי
... אני כעת לסקרנות.. אבל כתוצאה יכולים לקרות

ליך בחור יכול להרשות לעצמי לחזור הבייתה... א
... הנה... כן טוב על סקרנות ישיבה ולספר לך משהו

עכשיו התחילו בדף היומי סוגיות של קדשים... ואני 
את הסוגיות  עכשיו פוגשמונח בזה... וכשאני  ב"ה

בקדשים של אשם שניתק לרעיה ונטמא  המסובכות
זה כ"כ מסקרן אותי... אני נמשך  בשר... ועיבור צורה
על  -סלח לי בחור יקר...  שתשלזה כמו מגנט!!!! 

לא מוצלחת... אבל אתה יודע מה זה  הדוגמא הממש
כעת בשבילי אשם שניתק לרעיה...?? זה... זה בדיוק 

כחול לבן ופרש מ שניתקכמו בשבילך העוד חבר כנסת 
 אני מדבר לעניין.??) והסעיר את כל המערכת הפוליטית...

דע הזה מסעיר נכון זה מעניין אותך?? נכון המי מקווה...(
אותך וגורם לך לקרא בעיון את כל הפרשנויות מה זה 
אומר לעתיד של המפלגה??? אז תחשוב שכעת... 
"אשם שניתק לרעיה" מעניין אותי לא פחות 

להפסיד על זה מנחה  כמעט )לכה"פ(!!!! אני מסוגל
בדיוק כמו שאתה הפסדת מנחה על הכתבה  ...בטעות

איך זכיתי למדרגה  איך יכול להיות??הפוליטית... 
 העצומה של השקיעות והצמאון האדיר הזה בתורה???

אז לא... תרגע תרגע... אל תמהר להתלהב... אני בדיוק 
?? מהחתולים... רק מה -כמוך.... אל תשכח... זה אני

 קרה לי???  מה

כשהייתי בגיל  פשוט מאוד!!! לפני חמש עשרה שנים
ם... ... יום אחד החלטתי להתעניין בקדשישלך

אבל ... ועבדתי קשה בהתחלה זה היה קשה ומסובך
ונכנסתי לזה ונכנסתי... החלטתי להשקיע... 

ועכשיו  למרות שזה היה כבד... והתעקשתי להתעניין
וממילא!!!! כעת כשאני  אני כבר עמוק עמוק בפנים...

מגיע לסוגיות האלו אני מרגיש נשאב ונמשך לזה 
כתבה על ח"כ רגיש כשאתה קורא מה שאתה מ בדיוק

 מהליכוד... שניתק

זה יושב על אותו מקום בדיוק!!! כמו שאתה 
מסוקרן מח"כ שניתק!!! אני מסוקרן מאשם 

זה עקרוני  אבל אני יודע שזה צורם!!!שניתק!!! ו
אתה  אני מתעקש להשוות את זה!!!! פרנציפאצלי!! 

סיפרו לי ש אני עדיין כועס על אלו יודע למה??? כי
תיארו ומרן הרב אליישיב בלימוד על השקיעות של 

ו כמו איזה קוסם שכשהוא התחיל ללמוד תולי א
הוא נכנס לאיזשהו ענן ואי אפשר היה להוציא אותו 

זה עוול!!!! הרב אליישיב היה  וזה לא נכון!!! מזה...
שקוע בלימוד בדיוק מאותו מקום שאתה שקוע 
בפוליטיקה חרדית!!!!  למה אתה שקוע 

עניינת בתחום הזה... ולכן יצר בפוליטיקה? כי הת
הסקרנות שלך מתעצם בנושא הזה... אז זהו שהרב 

הסקרנות לדף  אותו יצראלישיב פשוט ניווט את 
אליישיב...  גמ'... וממילא זה לא קשור בהכרח לרב

 מהחתולים של יד שתים... גם אני... עבדך הנאמן
היות ולפני חמש עשרה שנה... היתה תקופה 

 לי שכל והחלטתי להשקיע מסוימת שכן היה
ליצור בזה עניין... וזה באמת היה קשה  בקדשים...

ויצרתי  ולהשקיע בהתחלה... אבל הסכמתי לעבוד
מוקד התעניינות חדש בתורה... והיום אני פשוט 

אוכל את הפירות... היום אני פשוט מסתער על 
הסוגיות האלו בצמאון ותשוקה בדיוק כמו... 

א סתער על מה שהושמ נורמלי כמו כל סקרן
לא היה  החליט לנווט את הסקרנות שלו.. 

כל ההתחלות קשות ומכאן כדאי?? על זה נאמר: 
זה לא  כל ההתחלות קשות  ואילך יערב לכם...

רק גזירה שמימית... יש בזה גם הסבר מאוד 
י כשאתה כ למה כל ההתחלות קשות?? הגיוני...

מתחיל להתעניין בלימוד.. אתה באמת לא 
לעניין... אין לך שום רקע עם זה...  מחובר

הנתונים מאוד יבשים... ולכן זה כבד וקשה 
מגיע עם נכונות ליצור אבל אם אתה  ומשעמם...

עניין... אז אתה כל הזמן נכנס יותר ויותר לעובי 
אני בולע את זה בסקרנות אדירה...  הקורה וכעת

ופשוט לא שם לב שהזמן עובר... על זה נאמר: 
אלא!!!! שכאן מתעוררת יערב לכם...  מכאן ואילך

שנה. גם אני וגם  53 הרי לפני :הגדולה שאלהה
שנינו התחלנו להתעניין!!! אני  חבר שלי..

 התחלתי להתעניין בקדשים והוא התחיל
במפלגת קדימה ז"ל... דא עקא!!!  להתעניין

שאצלי היה כל ההתחלות קשות... היה לי קשה 
וקא לא היה בהתחלה... ואילו חבר שלי?? דו

מה ההבדל  למה? היא קשה לו בכלל... השאלה
בין ההתחלות קשות בתורה להתחלות קשות 

כחול הרי גם מפלגת קדימה ו של קשקושים??
לבן הם חדשות... אז למה אצלם לא מצינו 

התשובה היא מאוד קשות??  שההתחלות
אבל יש דברים  קשות!!! ההתחלותכל  פשוטה:

 .. כזה סוגילים.שנגמרים עוד לפני שהם מתח
זו התחלה קשה?? איהתחלות הם לא קשות... 
... כשאתה מתחיל התחלה שיש לה קיום

להשקיע בדף גמ' שאתה הולך להתענג עליו 
ולהסתער עליו עוד רבות בשנים... זו התחלה!!! 

חלה שווה להשקיע.. יש פה נכס הכי בכזו הת
 משתלם... הכי בטוח... שהכי כדאי להשקיע בו...

דם על כזו התחלה בטוחה... אבל כל ירוק שווה ל
מערכות הבחירות שכולנו יודעים איפה הם 

רוצה שזה יהיה קשה?? לא נגמרות?? אתה עוד 
ת עוד לפני שהיא נגמר מספיק שהקדנציה

מתחילה... אתה עוד רוצה שיהיה פה התחלות 
  קשות???

תשמע לי... קח את יצר הסקרנות שלך!!! 
איזה כח אדיר יש  תסתכל לו בעיניים!! תראה

ואני תגייס אותו לשטייגן בתורה!! ---לו... ו
מבטיח לך... אם תשקיע עכשיו בלימוד... בעוד 
שנתיים שלוש... אתה תתנפל על דף גמ' 
ברעבתנות בדיוק כמו שבמוצ"ש האחרון 
התנפלת על קוי המידע... מבטיח לך!!!! זה 
סקרנות!!! זה טבע... זה הטבע שלנו... לא חבל 

 ועל החיות מחמד חתולים ז אותו עללבזב
לא חבל?? רוץ  התורניים של הפוליטיקה???

 לחדרי תורה... 
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על השלחן כבר מונחים ומסודרים מאות כבר על הפרענצעס... והנה... הס הושלך בהיכל... כ"ק אדמו"ר שליט"א נכנס... 

כמו שהוא עמד  פירות שנשתבחה בהם ארץ ישראל... אד"ש עדיין לא התיישב!!! לא!!! הוא עומד עם גארטל מול הפירות
ואז העויילם התחיל לשיר שירי התעוררות... ד' בבות... ואח"כ "ויהי נועם ה' לפני חודש וחצי עם גארטל מול נרות חנוכה... 

אלוקינו הוי הוי הוי עלינו..." ואז העויילם בבת אחת משתתק וכולם מסתכלים לכיוונו של הרבי שליט"א... הרבי נוטל את 
ידים... כעת מגישים לרבי את המגש של התמרים והרבי לוקח חופן של תמרים באומד של אחד  ידיו ומברך על נטילת

  )מהמאתיים רימונים בערך שנמצאים פה...(מחמישים... וגם ארבעה רימונים שזה בערך אחד מחמישים 
!! וכל ונו להפריש תרומהברוך אתה ה' אלוקינו מלך העולם אשר קדשנו במצוותיו וצוואז!!!! נשמע קולו של הרבי שליט"א: 

כעת... הגבאי מכריז דבר ראשון חמשה בחורים כהנים שנבחנו על כל הקהל העצום עונים בשאגה אדירה: אאאאמן!!!!! 
תורת כהנים בחודש טבת האחרון שהם יזכו בקבלת התרומה גדולה... הם ניגשים לרבי ומקבלים ממנו תרומה גדולה... 

 ים הכהנים כל אחד חצי רימון... המו"ץ הכהן אפילו קיבל חצי אננס תרומה גדולה... לאחמ"כ הרבי מחלק לזקני החסיד
 הבחורים הכהנים שהצטיינו בכתר תורה... נשארו בפקודת הקודש על עמדם לימין הרבי שליט"א... 

שקט: ברוך אתה ה' לבנתיים הרבי שליט"א סימן לגבאי.. והגבאי מכבד את אחד מזקני הכהנים בברכה... שוב משתרר 
 אלוקינו מלך העולם אשר קדשנו בקדושתו של אהרן וציוונו על אכילת תרומה, אאאאמן!!  

כעת התזמורת מתחילה שוב... "לעשות רצונך... לעשות רצונך... לעשות רצונך אלוקי חפצתי... האוירה מתחילה ---
עומד בתפילה חרישית... ואז מביאים לאדמור שליט"א  להתחמם... עוד שירי דבקות... ועוד ניגון הכנה... הרבי שליט"א

משקל... כן... משקל!!! והרבי בכבודו ובעצמו שוקל כעת את כל התמרים... כמה יצא?? עשרים וחמש קילו!!! כעת צריך 
קילו??? שתים וחצי קילו תמרים מעשר ראשון!!! הרבי לוקח  32-מעשר ראשון... כמה זה עשירית מ -להפריש עשירית

פן של תמרים ומניח על המשקל... כמה זה??? שתים שמונים... לא טוב... הרבי מוריד ארבע תמרים... שוב שוקל... שתים חו
ארבעים... לא... הרבי שם עוד תמר אחד... אוהו... עכשיו זה בדיוק שתים וחצי קילו!!!! יענקי עומד מול הרבי ועוקב אחרי 

)אבא הסביר לי שמעשר ראשון צריך להיות מדויק... לא פחות ולא יותר... זה לא כמו הרבי עושה...  כל תנועה... כן... אבא כבר הסביר לי מה

המקהלה לבנתיים השמיעה ניגוני התעוררות... ולבנתיים הרבי ממשיך ככה לשקול את כל שאר  תרומה שהיא מאומד..(
מסיים לשקול את הרימונים שהם אחרון לארץ... נו... הפירות... את הזיתים, התפוחים, רימונים, זהו!!! עוד כמה רגעים הרבי 

 מהר מהר... עוד רגע הרבי מפריש מעשר ראשון... הצפיפות הולכת ומתעצמת... 
ואז נשמע קולו של הרבי שליט"א, ברוך אתה ה'... אמה"ע אשר קדשנו במצוותיו וצוונו להפריש מעשר ראשון!! אאאאמן  . 

הגילאים שועטים במורדות הפרענצעס ומתקרבים בזריזות לעבר האד"ש ונעמדים ואז לפתע נצפים עשרות לויים בכל 
 בשורה מסודרת לקבל מעשר ראשון מידיו הקדושות של הרבי... 

 הם לא הולכים!!! הם נעמדים לצידי הרבי בצד בשמאל!!!! כעת שים לב... 
מסמן לגבאי והוא מכריז: ר' שלוימה לוי מכובד הכהנים מימין... הלויים משמאל... והרבי שליט"א באמצע... ואז שוב הרבי 

בהפרשת תרומת מעשר... וכעת שוב התזמורת מתחילה... ותערב לפניך עתירתנו כעולה וכקרבן... אנא רחום...     לבנתיים... 
תוך כדי שהתזמורת מנגנת... הגישו לר' שלוימה לוי את המשקל... ור' שלמה לוי לוקח את השתי תפוחים שהוא קיבל 

 044-גרם... כעת צריך להפריש תרומת מעשר... כמה זה עשר אחוז מ 044מהרבי למעשר ראשון והוא שוקל אותם... זה יצא 
גרם!!! כעת הרבי שליט"א הורה לעצור את השירה.. ר' שלמה החליט לתת את החתיכת תפוח של התרומת  04גרם?? 

את עמק הבכא ושניהם הסתופפו יחד בצל קדשו של הרבי  מעשר לידיד נעורים שלו ר' יענקל כהן... ששניהם עברו יחד
זצ"ל... ר' יענקל כהן התקרב אט אט... ר' שלוימה עומד מצד שמאל של הרבי ור' יענקל כהן מצד ימין... ושוב השתרר 

ר, שקט...  קירבו לר' שלמה את הרמקול ונשמע קולו: ברוך אתה ה'... אשר קדשנו במצוותיו וצוונו להפריש תרומת מעש
 אמן!!! ר' יענקל כהן קיבל מידיו של ר' שלמה בחמימות... ובירך אותו ברכת כהנים... 

--- 
ואז!!! האוירה התחילה עוד יותר להתחמם... כעת הרבי ניגש להפריש מעשר שני... הבעל מנגן התחיל לשורר ניגוני 

 וד עבדך... התעוררות... רחם נא... על ציון משכן כבודך... זבול בית תפארתנו... בן ד
הרבי הליט שתי ידיו בפניו ובכה בדמעות שליש... יבנה המקדש עיר ציון תמלא... למקדשך תוב... אתר די ביה יחדון רוחין 
ונפשין... ויזמרון לך שירין ורחשין... ואז שוב הרבי נעמד... ושוב התחיל לשקול... הגבאי ניסה להציע לעשות במקומו... אבל 

ו יותר מבשלוחו... שוב הרבי אסף את כל הפירות ושקל עשירית... ואז שוב הרבי בירך בדבקות עצומה: הרבי סירב... מצוה ב
והרבי הכניס את כל המעשר שני לתוך כדי חרס מוקפים צמיד פתיל ברוך אתה ה' אקב"ו להפריש מעשר שני!!!! אאאמן... 

 יקוד של שמחה... ועל ידי זה יושפע רב בכל העולמות... ואז התזמורת פצחה בגיל ורנן... רשלא יהיה חששות של טומאה... 
ואז הרבי בכבודו ובעצמו לקח כד אחד של חרס ומאחוריו כל זקני החסידים הגיעו בזה אחר זה... כל אחד לוקח כד אחד 

וסעים של חרס ויצאו מההיכל טישים... כעת הגבאי הכריז: שבחוץ מחכים שלושים אוטובוסים לעויילם...  כל האברכים נ
כעת עם הרבי שליט"א לירושלים למתחם___ לאכילת מעשר שני בירושלים.. הפירות שנשארו כאן )מה שנקרא היום 

בשעת בין הערביים נצפתה בירושלים שיירה של שלושים שיריים...( יחולקו בין הבחורים והילדים שהם נשארים כאן... 
ופיעה במתחם בירושלים... כדי החרס נפתחו בזה אחר זה... ב"ה הנסיעה חצי שעה דמותו של הרבי שליט"א האוטובוסים... לאחר 

 הרבי נטל תמר ובירך אשר קדשנו במצוותיו וציוונו על אכילת מעשר שני!!!! ונאכל מפריה ונשבע מטובה...  עברה בשלום בלי טומאה... 
... למה זה צריך להיות חלום?? מי מפריע לנו שזה וכאן התעוררתי!!!! התעוררתי מהחלום שכמובן היה בהקיץ... ואז שאלתי את עצמי

יהיה בהקיץ?? אז נכון... אין לנו כהן ואולי גם לא לוי... וגם אין לנו בית המקדש אבל מצוות הפרשת תרומות ומעשרות עדיין קיימת!!! 
לות אנחנו לא מכבדים את הגברת ולא נותנים את זה לכהן?? אז מה... גם מעמד שריפת הפתי אנחנו רק זורקים את זה לפח אה... אבל

שתעשה אלא אנחנו עושים את זה ברוב עם... אז זהו שהפרשת תרומות ומעשרות זה גופי תורה גמורים!!!! אז למה אנחנו מכבדים את 
אלה זו ש?? מישהו יכול לענות לי על השאלה הזו כולם שיעשו את זה במקומנו.. או הגברת... או הבד"ץ... למה אין לנו חשק לזה??

 בעייתית!!! כי זו שאלה באופי חסידי... על ערכים ליטאיים.. האם יש סיכוי לשלב את הרגש החסידי עם דקדוק ההלכה הליטאי??
בקיצור: אנחנו זקוקים בדחיפות לרגש חסידי חם לגייס אותו להלכות שמיטה ותרומות ומעשרות שמשום מה... לא ברור למה... זה שייך 

  נו זקוקים למנות חמות של רגש גם בנושאים אלו... האם פרטים יבואו?? תלוי בהיענות...כביכול לליטאים....אנח
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 בקרוב ממש

 התעוררות נוספת לישועת עם ישראל...
סו"ס נמצאים אנו בתקופה מאוד קשה... שכולנו מבינים 

פש במעשים ולשוב בתשובה.. יש נושא שצריך לפש
שבאופן עקרוני כמעט אף פעם לא מוזכר בגיליון זה... 

 הנושא של צניעות!!!!
לצערנו הרב זה אחד הנושאים הכי כאובים והכי 
בעייתיים... שמי שלא רוצה לטאטא את הבעיה מתחת 
השלחן אז... אז הכתובת רשומה על הקיר לדאבוננו 

ליון אז נדברו לא יוצא במסע חיזוק נו... אז למה גיהרב... 
 בנושא של צניעות וכו'?? 

אז יש לי כל מיני תירוצים מתחמקים... אבל הסיבה 
האמיתית היא: שעם יד על הלב... לא כל אחד יסכים 
איתי... כאחד שמתעסק בנושא של הסברה והחדרה 
בענייני חיזוק... אני חושב שאחת הסיבות למה יש קושי 

 ודעות בענייני חיזוק בצניעות... מיוחד בהעלאת המ
כי צניעות זה... זה... זה דבר צנוע!!! וממילא דווקא 
כשמעוררים על הנושא של צניעות... זה חייב להגיע 
בצורה של צניעות... וממילא: כשפותחים את הנושא 
בצורה של עליהום... ועושים מזה רמקולים ומודעות 

לה!!! זה כמו ענק... זה... זה לא יכול לפעול את הפעו
שאני ארצה לעורר רחמים במשרדי העיריה... ואני אגיע 
לשם בחמת זעם ואשבור שולחנות ואשחית חפצים 
ואתאכזר על אנשים... ואזעק בקול אדיר: נו... תרחמו 

 עלי כבר... 
כזו צורה לא יכולה לעורר רחמים!!! היא יכולה 
להפחיד... היא יכולה להרתיע ולהכניע את העירייה 

פקל לדרישותי... אבל רחמים לא!!! זה לא!!! אי להת
 אפשר לעורר רחמים עם אכזריות... 

אי אפשר לעורר רגש של  אז להבדיל על אותו משקל:
צניעות... בצורה לא מוצנעת!!! זה... זה לא נדבק... זה כן 
יכול לעורר פחד... זה יכול לגרום לאנשים להיכנע 

ל צניעות לא תגיע לצניעות... לפחד מחוסר צניעות... אב
)כן... אני מדבר למי שמודע לכך שצניעות זה לא רק... לא מזה!!! 

 רק... זה גם משהו קצת יותר פנימי...(
ואגב: אני ח"ו לא מדבר נגד אלו שמעוררים על זה... 
סו"ס יתכן שצריך לעורר פחד... ולגרום לאנשים בדרכים 

היה אחרות לכה"פ להקפיד על צניעות... סו"ס גם כשלא 
חיסון לקורונה... עדיין היה סיוע של עזרה ראשונה... 
חמצן וכו'... אז הם עושים עבודה של עזרה ראשונה... 
אם אין צניעות... לפחות תפחד מהנושא הזה... לפחות 

 להקפיד על זה כי אוי ואבוי... אבל זה עזרה ראשונה...
החיסון לנגיף של החטא הזה... זו צניעות פנימית!!!!! 

עות פנימית זה משהו שצריך להגיע דרך הדי.אנ,הי... וצני
זה צריך לעבור בתדרים קצת פחות רעשניים...     ולכן 
באופן עקרוני, כאן בגיליון הזה הנושא של צניעות לא 
מוחצן!!! אבל אולי בשורות הספורות אלו... ממש 
בצניעות... פלגי מים תרד עינינו על שבר בת עמי... מי 

שיש עכשיו הם לא לעורר אותנו על יודע אם הצרות 
 עניינים אלו...   

כל אחד מאיתנו בתוך כתלי ביתו מוכרח לפתוח את 
 הנושא...

בשמים לא יקבלו את  וצריך לדעת אין תירוצים!!!!
אין לי רשות להתערב בענייני הבני בית התירוץ המוכר 

 שלי... אין כזה תירוץ!!!!
זה?? פרעה... אתה יודע מי האחרון שאמר את התירוץ ה

פרעה טען שאני לא אשם בעבדות של ישראל... אני לא 
רציתי לשעבד אותם.. הכריחו אותי... )כמובא 
במדרש...( מה עשה הקב"ה?? הכביד את לבו של 
פרעה... כל העבדים שלו כמעט הכריחו אותו להוציא עם 
ישראל... ואז פרעה קם על שתי רגליו האחוריות והכריז: 

חליט ועם ישראל נשארים פה!!!! פרעה רבותי!!! אני מ
הוכיח שכשחשוב לו משהו הוא יודע לדפוק על השלחן 
ולעמוד על שלו... יהודי יקר: כשבני הבית יגעו לך 
בנקודה הרגישה... אתה תדע לדפוק על השלחן ולהכריז: 
אני פרעה!!!! אני פה בעל הבית!!! אז זהו!! שה' רוצה 

אני פה בעל  שאתה תדע לדפוק על השלחן ולהגיד
הבית!!! אין תירוצים... תשכח מהתירוץ הזה... ונעצור 

 כאן...

 



“ 

 

 הדרכה מעשית ליציאה מהקורונה...
אם שמת לב: כל בן אדם שמגיע לבית חולים... רק נכנס לחדר מיון... עוד לפני שמסתכלים עליו... 

ני הכל!!!! דבר ראשון: יש מושג רפואי שנקרא: עוד לפני ששואלים איתו מה כואב לך... עוד לפ
מכניסים מחט בזרוע בקיפול של המרפק... וכידוע: זה אחד הדברים הכי מעצבנים  פותחים וריד!!!!

אבל זה כלל נוקשה ועקרוני ובלתי מתפשר  )שלא נדע ושלא נתנסה...(ומתסכלים באשפוז בבית חולים 
 מה כ"כ עקרוני בפתיחת וריד??? ש???מה יבבית חולים!!! לא זזים לפני זה...  

כי... כי בית חולים נועד כדי לטפל בחולה... וכל הגישה שלנו לגוף של החולה זה רק דרך הוריד!!!! 
אם ח"ו תהיה פה איזושהי התפתחות שלילית ורק אז אנחנו נזכר להתחיל לחפש וריד... שה' 

ת בחיים... לכן לפתוח וריד זה התנאי ישמור... עד אז אנחנו עלולים להפסיד דקות יקרות שעולו
הבסיסי ביותר בבית חולים!!! שים לב: עדיין לא עשינו בדיקות בסיסיות... עדיין אין איבחון מינמלי 

צריכה להיות גישה למטופל!!! זה הדבר הכי  זו גישה!!!!!מה יש לך.. אבל מה שכן חייב להיות... 
 פני הטיפול הרפואי...חשוב בבית חולים עוד לפני האבחון... ועוד ל

כל אחד שה' שלח אותו כאן לעוה"ז.. יש לו שליחות, יש לו תפקיד... יש אבחון  על אותו משקל:
 קודם כל: תפתח וריד!!!!!מסוים לאיזה מחלקה בעבודת ה' הוא שייך... אבל חכה... עוד לפני הכל... 

ראשון: תפתח וריד!!  לא משנה מה יהיה האבחון ולא משנה לאיזה מחלקה אתה שייך... דבר
תספק לרבש"ע גישה איך הוא חודר אליך!! תסביר כביכול לרבש"ע איך הוא מתקשר איתך... תן לו 

 דרך איך הוא מעביר לך מסרים... 
תבין: אנחנו כיהודים... באנו פה כדי לעשות רצון ה'... ממילא אני ואתה אמורים לקבל הוראות 

כשיו: מי אמור לדאוג ל"ספק" הזה?? מי אמור להיות שגרתיות מהרבש"ע מה צריך לעשות... ע
 אחראי לתקשורת הזו??

אנחנו!!! כן... אני מכיר יהודי דווקא ירא שמים... אבל הוא אף פעם לא שאל את הרבש"ע: מה אתה 
ית' רוצה... הוא אף פעם לא נתן את זכות הדיבור לרבש"ע להגיד באמת מה הוא רוצה ומה לא... 

אותך לעולם!!!! ה' רוצה ממך משהו!!! תאר לעצמך שהקב"ה רוצה להגיד לך סו"ס הרי ה' שלח 
איזו הערה בונה... תחשוב שהקב"ה רוצה להגיד לך שהוא רוצה איזה שינוי קטן... האם סיפקת 

 לספק גישה!  זה מה שנקרא לפתוח וריד!!!לקב"ה דרך איך להעביר לך מסרים שכאלו? 
ת שנים כאן בעולם... הוא עובד ה' ואכפת לו לעשות רצון ה'... היהודי הזה כבר חי עשרו אבל לא!!!

הכל בסדר... הכל  לא פתח וריד!!!אבל הוא אף פעם לא נתן לקב"ה את זכות הדיבור... הוא אף פעם 
זורם... אין מה לדון... אין מה לבדוק... אין מה לחשב מסלול מחדש... אל תפתח לי ורידים... אל 

ה מה שיש!!!! אני יודע מה שאני עושה וזהו... זה מה שנקרא בן אדם תחטט לי במוסכמות... ז
 שלא מוכן לפתוח וריד!!!!  

  מה קורה בחולה שלא מוכן לפתוח וריד בשום אופן???
אין בעיה... אתה כ"כ מתעקש לא לפתוח וריד... תחתום לנו שאתה לוקח אחריות על עצמך.. ואז 

ואי אפשר לדעת מה יש לו... כי הוא לא מסכים  בשלב מסוים המדדים מתחילים להשתולל...
לפתוח וריד... גם א"א לאזן את המצב כי... כי הבן אדם לא נותן לחדור אליו... ואז פתאום יש 
קריסת מערכות והוא מאבד את ההכרה ו... ומזעיקים טיפול נמרץ ואז!!!!! פותחים וריד ונאבקים 

 על חייו... ונקווה שהם יצליחו... 
 הפשט בגמ': כל המתלוצץ באים עליו יסורים!!! זה בדיוק

מה פירוש כל המתלוצץ??? מה... כל אחד שהוא טיפה עליז ויש לו קצת בדיחות... אז זהו... הוא 
חוטף יסורים?? חלילה!!!! כל המתלוצץ הכוונה היא שאצלו הכל בזרימות... הוא זזזורם... גם 

הכל בשליטה... הוא אחד כזה שלא עושה עסק...  כשיש קורונה ומצב קשה... הכל אצלו בקליינע...
אבא שבשמים רוצה משהו!!! אבל המטופל מתעקש לא לתת גישה!!  ותכל'ס... הרבש"ע מדבר!!!!

הוא לא מוכן לפתוח וריד!!! כל איתות שהקב"ה שולח... כל עירוי שהקב"ה רוצה לספק אין... אין 
דם ו... והוא לא מספק לקב"ה את הגישה?? גישה!!! מה קורה כשהקב"ה רוצה להעביר מסר לבן א

אז אין ברירה!!! באים עליו יסורים... יסורים זה כבר קריסת מערכות... בן אדם שכבר באים עליו 
יסורים... החיוך המזופת שלו לאט לאט נמחק... והוריד לאט לאט נפתח בסיטואציות כאובות... 

רגועה.. יכולת לבא לכאן בריא ושלם... היית  וכ"כ חבל!!!! הוריד הזה יכל להיפתח ממזמן באוירה
פותח וריד.. היית מקבל תוצאות... היית מבין שצריך לעשות כמה שינויים בהרגלים והכל היה 
מסתדר... למה חיכית לקריסת מערכות??? הקב"ה בסה"כ רצה להעיר לך  הערה בונה... אם היית 

 פותח וריד.. שומע מה צריך לתקן... וממשיך הלאה...
מה זה שובבי"ם?? זו תקופה שבה אנחנו יוזמים חזרה  זו בדיוק העבודה של שובבי"ם!!!

בתשובה!!! במילים אחרות: אנחנו יוזמים בדיקת דם שגרתית!!!!! אנחנו פותחים וריד כדי לבדוק 
האם הכל בסדר... רבש"ע... אני לוקח בחשבון שאתה רוצה ממני משהו... כי בשביל זה אני פה... 

לא בטוח שאני יודע מה... לכן אני פותח וריד!!! אני פותח את הלב... עושה חשבון הנפש... והיות ו
מנסה לחשוב מה יכול להיות... מנסה לחשב מסלול מחדש... ואחרי שאני כבר פתחתי וריד... כאן 
זה מתחיל לנסוע לבד... הבא ליטהר מסייעין אותו... אחרי שאני פתחתי פתח... פתחתי וריד... 

"ה כבר יכוין אותי ויישר אותי למסקנות הנכונות... מכאן ואילך נאמר: לא עליך המלאכה הקב
 לגמור... אבל העיקר לפתוח וריד!

--- 
 כלפי מה הדברים אמורים????

אנחנו כעת בסיומה או בעיצומה של תקופת הקורונה... מאוד קשה לצפות מה העתיד טומן 
! זה ללא ספק!! ולכן זה לא כ"כ משנה האם אנחנו בחובו... מה שבטוח... ה' רוצה פה משהו!!

לקראת הסוף או לא... דבר אחד ברור: ה' רוצה להעביר מסר!!! וכשה' רוצה להעביר מסר... מומלץ 
לנו לרוץ מהר מהר ולפתוח לו וריד... כי אם לא אז חבל... מי יודע כמה זמן נצטרך עוד לסבול עד 

 שנבין עניין...
תאר לעצמך שהקב"ה רוצה שביבי יפסיק להכריז שוב ושוב את  יצה:אני אתן לך דוגמא מלח

המשפט המטופש הזה: אנחנו ננצח את הקורונה!!! תנסה לחשוב מה יצטרך ח"ו לקרות בשביל 
שביבי יפסיק לחזור על זה שוב ושוב??? שה' ישמור ויציל.. שלא תבין... אני לא מדבר מוסר... אני 

שנות מה יצטרך לקרות כאן בשביל שביבי ירים ידיים ויודה אצבע כעת מדבר פוליטיקה!!! תן לי פר
 אלוקים היא...??? שה' ירחם... שנה שלימה של קורונה מאחרינו והוא עדיין בכלל לא בכיוון הזה... 

אבל אבא שבשמים מחכה  ממש לא!!!!תהיה רגוע... הקב"ה לא מחכה לביבי...   אז זהו שלא!!!
אנחנו נבין שהוא פה!!! והוא דופק על השלחן והוא רוצה משהו... לנו...  אבא שבשמים מחכה ש

נו... כמה?? גם ה' ישמור ויציל... אמנם נקווה שקצת פחות זמן   נו... כמה זמן יארוך לנו???

 נו... אז מה צריך לעשות??מביבי... אבל גם לנו זה אורך די הרבה זמן.. 
 ות טוטאלית... לא לחכות לקריסת מערכ הגיע הזמן לפתוח וריד!!!

--- 
בבקשה... המלצה בעלמא: השבוע  רוצה קורס מעשי מזורז איך לפתוח וריד???

הקרוב!!!! שבוע אחרון של שובבי"ם... תפנה לעצמך יום... ותכנס  לחדר עם כמה דפים 
ועט... תסגור את הפלאפון... תצטייד עם קצת אוכל... תנעל את הדלת מבפנים ותתיישב 

מה...?? לא יודע כמה... כמה זמן שזה יארוך!!! מה שבטוח אני לא שם כמה שעות... כ
)תצטייד עם סידור במידה ועוד מעט שקיעה ולא הספקת לסגור את כל יוצא מכאן בלי מסקנות!!! 

תשב בינך לבין עצמך... ותדבר עם עצמך!!!!  הפינות... מקסימום תתפלל ביחידות לצורך העניין...(
נה!!  ה' מדבר איתי!!! ברור שהוא מדבר איתי!! כי סו"ס גם לי אני כבר שנה שלימה בקורו

נו... כעת מה אני יכול לעשות?? מה  )חוץ מזה שצריך שיהיה אכפת לי מאחרים(לא טוב כעת!!!!! 
יכול להשיב  -בשליחות שלי -ה' מצפה ממני?? מה השליחות שלי בעולם?? וכיצד אני

שנה שלימה של קורונה שווה יום אחד כזה  שב!!!! שב על זה!!!חרון אפו של הקב"ה?? 
 של פתיחת וריד יסודית ורצינית!!!! -של ישיבה רצינית

אני עכשיו פותח לה' וריד... ה', אנא ממך, תגלה לי מה אני יכול להתחזק?? במה אני  
צריך לחזור בתשובה??? אני פתוח לשינוים... הוריד כבר פתוח... עכשיו!!! אם אתה 

)אבל אל תקח את זה כחוק פרה אדומה... זו רק המלצה להמשיך עם הקורס...  רוצה... אני מוכן
  בעלמא(

כעת אתה יושב ומתחיל להעביר את כל סדר היום מול העיניים... תעשה רשימות 
אז הנה... תתחיל למנות  )כמו הגראפים המסודרים האלו של משרד הבריאות או הכלכלה(מסודרות... 

מין של הדף תכתוב את כל שעות היממה כמו ביומן של לוח את הסדר יום שלך..  בצד י
... וליד כל שעה תכתוב מה אתה עושה בשעה הזו... אחרי 75 77 78 0 0 4זמנים... 

שסיימת תעשה עיגול גדול ותתחיל לפצל את הפיצה.. כמה אחוזים מהיממה אני ישן?? 
? תבדוק כמה שבע? כמה אני אוכל?? שעתיים? כמה מתפלל? שעתיים... מה נשאר?

שעות ביום אני מתבטל!!! ו... ובא נעשה עם זה משהו... בא נראה מה אפשר לעשות עם 
זה...          הלאה... עוברים לגרף הבא... תחומי התעניינות!! הרי המחשבה שלי רגע אחד 
לא נחה... נכון?? כל הזמן אני חושב... מה אני חושב?? מה שמעניין אותי... ובכן: מה 

אותי ביום שגרתי?? מה תופס לי את הראש לאורך שעות היממה?? תנסה לחלק  מעניין
ובכן: טרדת  )לטובת העניין הייתי ממליץ לעשות את הגרף הזה ביחס לשבוע ימים...(את זה לאחוזים... 

פרנסה... כמה אחוזים מהשבוע זה תופס לי את הראש?? הלאה... כמה הנהנתנות של 
... מתחשק לי... מתאים לי... בא לי בטוב... אהבתי... כמה החיים תופסת אצלי?? הבא לי

זה תופס לי את הראש בשבוע ימים?? הלאה... פוליטיקה חרדית... כמה מעסיקה 
אותי?? "מה יגידו" כמה ממלא לי את הראש?? כעת תפתח את הפלאפון לרגע... 

את זה... ותעשה סיכום כמה שעות צברת מול קוי המידע בשבוע האחרון?? תרשום גם 
ואחרון חביב... כמה תורה ועבודת ה' מעסיקה אותי בשבוע... כמה אחוזים?? תעשה מזה 

 שוב פיצה... ותחלק את זה לפי אחוזים...
וכן הלאה וכן הלאה... תעשה סקירה כללית על עצמך... על החיים שלך... מה אני עושה כל 

שתגמור את זה... וקבלת היום... איפה אני מבלה ואיפה הראש שלי משוטט... ואחרי 
לכה"פ איזה מפה מינימלית מה אני עושה... כעת תשב מול המסמכים ותנסה לחשוב איך 

 אפשר להתייעל... לחשוב איך ה' היה רוצה לראות אותי יותר טוב... 
אתה רוצה עוד כמה מסמכים??? ובכן: תעשה כמה עיגולים אחד בתוך השני... עיגול אחד גדול גדול... בתוכו 

יגול יותר קטן... בתוכו עיגול יותר קטן... עד שהעיגול הקטן ביותר יהיה בגודל של משמש... בעיגול הקטן הזה ע
תרשום את המעגל הכי קרוב אליך... את הנפשות שהכי הכי קרובים אליך... אם אתה נשוי אז האשה והילדים... 

כעת נעבור לחישוק הבא... למעגל האחד יותר רחוק  יום...()ואם אתה בחור, אז אלו שאתה פוגש אותם נניח יותר משעתיים כל 
ממך... מי זה?? מי נמצא במעגל האחד יותר רחוק ממך?? זה כבר עניין שלך... בקיצור: תעביר לנגד העיניים 
שלך את כל האנשים שאתה מתחכך איתם.. ותרשום כל אחד במעגל שלו... בשביל מה זה חשוב?? דבר ראשון: 

בדרך כלל החשבון נפש העיקרי שלנו בבין אדם לחבירו הוא מול האנשים שבמעגל הכי קרוב  כדי להתמקד!!!!
אלינו... לכן חשוב לסנן ולהצביע מי הם הדמויות שהכי קרובות אלינו... כעת תתחיל לחשוב אחד אחד... איך 

 אתה איתם... האם יש משהו לשפר וכו'... האם יש משהו לא בסדר... וכו' וכו' וכו'... 

 אם יהיה ביקוש ניתן יהיה לעשות עוד כמה כאלו מפות וגרפים... 
עכ"פ בשביל מה אני מביא את הרעיונות האלו?? זה בשביל אותם אלו שטוענים... כן... 
צריך לעשות חשבון נפש... אבל אני לא יודע איך ומה... ומאיפה להתחיל.. אז הנה... 

עצמך עם דף ועט ותנסה לשרטט את  הבאתי לך כעת חוברת עבודה... קודם כל תשב מול
עצמך... אחרי שתראה את עצמך במראה... כעת כבר יהיה לך מאוד קל לזהות מה אפשר 

 בקיצור: חשבון הנפש צריך לעשות וחייבים!!! אי אפשר שלא!!!! לעשות... 

)לא אנחנו נמצאים בתקופה קשה שככל הנראה לא היתה מזמן מלחמת העולם השניה... 
ת המשפט הזה... כי אני לא חי מאז... אבל אומרים את זה אנשים שכן אני אמרתי א

ומותר לנו לזוז מילימטר!!!! מותר לנו להבין שה' רוצה שנחזור בתשובה... ואוי  יודעים(
 ואבוי אם תגמר הקורונה ואנחנו נשאר על אותה בלטה!! זה הכי גרוע!!! 

 ומיין!!!שעצרות התעוררות "יעשו לו את זה" הוא מד ומי שחולם
 שהרבנים יגידו מה צריך להתחזק... שימשיך לחכות... מי שמחכה
 את הצדיקים שיעוררו אותו... שילך לישון...  מי שמכבד

אדוני היקר!!!! אם האדם לא יעורר את עצמו מה יועילוהו המוסרים... אנחנו צריכים 
יל לעשות לשבת מול עצמנו... להתיישב על כסא!! מול שולחן! עם דף ועט!! ולהתח

שיעורי בית... ולנסות להסיק מסקנות... ואני אומר לך מניסיון אישי... אם תעשה 
סקירה מהסוג הזה שהזכרתי ולאו דווקא... ותקבל תמונה כללית על האישיות שלך 
ועל מה שאתה עושה... כבר לא יהיה לך קשה לדעת מה ה' רוצה ממך... מניסיון... 

יגידו לי את המחדלים שלי... הם רשומים על הקיר!!!  בינינו... אני לא צריך שהרבנים
 אני רק צריך לשבת מול עצמי... זה הכל!!! וקדימה... יפה שעה אחת קודם... 

בא נפתח וריד לכה"פ למען כ"כ הרבה יהודים שמחוברים כעת לעירוי... למען כ"כ 
למענם הרבה יהודים ששוכבים כעת בבית חולים ומחוברים לצינורות... מותר לנו 

 לפתוח וריד!!!! בהצלחה... 
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